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Cestna infrastruktura se izboljšuje
Ko so v krajevni skupnosti Rožna dolina »Pred kakimi desetimi leti je bila naša

leta 1984 pretresali srednjeročni plan (do komunalna infrastruktura na psu, vsaka va-
leta 1990), so ugotovili, da imajo kar okrog ška skupnost je imela boljšo kot mi,« se
trideset cest še neurejenih. S pomočjo kra- spominja žalostnega stanja izpred let pred-
jevnega samoprispevka, ki so ga vpeljali dve sednika sveta KS Rožna dolina Zvonimir
leti kasneje (tekel pa je do kraja leta 1990), Jerman. »Tudi kanalizacije tedaj še nismo
se je stanje rožnodolskih cest občutno izbolj- imeli. Kanalizacija, vodovod, javna razsvet-
šalo, tako da jih je ostalo bolj ali manj ljava, vse to pa zame sodi pod urejenost
neurejenih le še nekaj. - ceste.«



Edina cesta v Rožni dolini, ki še nima
asfalta, je Kikleva. Kanalizacija in vodovod
na tej cesti sta zdaj urejeni, probletn je le
cestišče. Vendar pa Kikleva, pravijo na se-
dežu KS, ni samo njihov problem. Nekaj
cest, kot denimo Cesta XV, še vedno nima
urejenih pločnikov, del Ceste v Rožno doli-
no pa še čaka na razvestljavo.

»Če bi bilo to troje urejeno, bi bil naš
program v celoti realiziran,« pravi Zvonimir
Jerman. »Kanalizacija se je gradila vzpored-
no s cestami. Tudi vodovod je zdaj urejen,
vsak vodovod smo odkopali in pretresli.«

Po sporazumu iz leta 1986, naj bi Rožno-
dolci s svojim samoprispevkom prispeval za
sanacijo svoje komunale od 15 do 20 odstot-
kov sredstev, presežek pa naj bi nakazali
tedanji Komunalni skupnosti. Sčasoma se je
njihova dejanska udeležba povzpela kar na
38 odstotkov, tako da je bilo vprašanje pre-
sežka odveč

Boljša preskrba
Tudi plinifikacijo so v Rožni dolini, kot

pravi predsednik sveta KS, uvajali segment-
no. Zahodni del Rožne doline je zdaj v tem
oziru pokrit, kar precej gospodinjstev ima
plin tudi v srednjem delu, v vzhodnem delu
Rožne doline pa plinifikacijo obnavljajo (na
območju KS je skupno kakih 1400 gospo-
dinjstev). Problem so morda, kot pravijo, le
elektroinštalacije in PTT, toda tudi tu za
zdaj še ni tako kritično.

Pogrešajo pa v Rožni dolini kvalitetno
mesnico (»ta, ki jo imamo zdaj, je slaba«),
medtem ko so se trgovine vseh vrst v zad-
njetn času namnožile kot gobe po dežju (še
pred nekaj leti so imeli še eno satno samopo-
strežno trgovino). Pa vendar v kraju razmi-

šljajo o lastnem trgovskem poslovnem cen-
tru. Ta naj bi bil v kraju med cestami IX, XI
in VI. Samopostrežno trgovino naj bi pri-
merno razširili, tu bi bili razni poslovni pro-
stori, kulturna dvorana in najbrž še kaj.
Idejni projekt za center je že izdelan, zdaj so
na potezi investitorji. Od investitorjev pa je
odvisno tudi, kaj bo z načrtovanim rekre-
acijskim centrom pri Glinščici, ki ga imajo
prav tako zarisanega v zazidalnem načrtu in
z »delčkom« za obrtno dejavnost na Cesti IX
(nasproti gostilne Pika).
Premalo otrok za novo šolo

Otroci iz Rožne doline zdaj obiskujejo kar
dve osnovni šoli - OŠ^Marjan Novak-Jovo
na Viču in OŠ Majde Vrhovnik. Otroci se
zavoljo tega med sabo bolj slabo poznajo, in
nič čudnega ni, da so se jih prijeli razni
vzdevki: eni so »močvirniki«, drugi pa

»mestni otroci«. Rožnodolci se že dolgo
ogrevajo za lastno šolo, kjer naj bi bilo
prostora za kakih 280 učencev (ta je zarisana
tudi na zazidalnem načrtu, po katerem naj bi
jo gradili na Habjanovem barju), a je žal
zletela prav iz vseh programov. Razlog: za-
njo ne bi bilo dovolj otrok.

Več sreče ima tamkajšnje turistično-olep-
ševalno društvo. Le-to si že dolga desetletja
prizadeva za izboljšanje videza svojega kra-
ja, za kar je leta 1989 tudi prejelo občinsko
priznanje »blagajno«. Društvo čigar prvi čla-
ni so bili zvečina preprosti delavci Tobačne
tovarne in železnice, premore lastno komisi-
jo za ocenjevanje bivalnega prostora, v nje-
govem sestavu pa je tudi več komisij za
komunalno neestetiko, ki ocenjujejo, bolje
graja, neurejenost kraja.
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Rožnodolska panorama: ceste so rse bofj urejene


